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1. Siden sidst - meddelelser fra: 
• Formand 

Britt orienterer kort om Tim skoles økonomi, men vil tage den sammen med Troels under 
punkt 7.  
Ros til skolefesten, som blev afholdt torsdag den 30/3. Alle bestyrelsesmedlemmer synes det 
var en god og hyggelig aften, hvor eleverne underholdte og der blev serveret/solgt 
spændende mad fra den store verden.  
Møde den 12. juni vedrørende foreningsopgaver med oplæg om fællesskabet i Tim. 
Foreningssamvirke skal evt. styrkes.  
 

• Elevråd 
Mikkel var ikke tilstede. Elevrådet vil gerne have et netparty. Pia vil gerne prøve at hjælpe 
med at arrangere et netparty, men først efter sommerferien. Måske kan elevrådet lave et 
andet arrangement inden ferien, hvor de ikke skal overnatte på skolen. Line tager forslaget 
med til elevrådet. 
 

• Skoleleder  
Der er pt. en masse arbejde med den daglige skoledrift, det nye skoleår, styr på 
sygemeldinger og fravær fra personalet m.m.  
 

• SFO og klub 
SFOén håber snart at komme i deres nye lokaler. SFOén savner deres udeområder. Der er 
lavet aktivitetskalender, som er sendt ud til børn og deres forældre. Nye tiltag til 3. 
klasse´s børn, hvor de er inviteret om i klubben på besøg både om dagen og til nogle 
aftenarrangementer. Besøge Naturkraft i Ringkøbing sammen med klubben. 
  

• Andre 
 

2. Klubben – status og drøftelse af fremtiden 
Der er tilmeldt 13 børn i klubben, Skolebestyrelsen vil kontakte Hee ang. behov for klubtilbud for 
4. og 5 klasse - og evt. en fælles klubmedarbejder. 
Der skal søges en pædagog eller pædagogmedhjælper til klubben. Henrik vil kontakte børnehaven 
ang. en fælles medarbejde til både børnehaven og klub. Evt. Hee børnehus ang. samarbejde ved en 
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fælles stilling børnehave/klub?      
 

3. Rottehullet – hvordan og hvornår 
Pernille Kjær ønsker ikke at stå for Rottehullet længere. Tim GIF og skolebestyrelsen vil gerne 
forsøge at lave et nyt tilbud til de unge mennesker. Nyt navn til Rottehullet. Line tage det med til 
elevmøde, - hvad ønsker de unge mennesker af arrangementer.  
Invitere både Stadil/Vedersø, Thorsted og Hee - når vi starter det nye tiltag op med Rottehullet.   
 

4. Byggeri – status 
Der er sket nogle småting vedr. byggeriet - MEN udsugningen i fysik er stadigvæk i stykker, 
frugt/skimmelsvamp i SFO og kælderen, SFO mangler mange småting inden de kan rykke ind i 
deres nye lokaler, sikringsrummet, udearealet m.m. - Kort sagt der mangles rigtig mange ting 
både i skolen og SFoén. 
Evt. nyt møde med kommunen da bestyrelsen mener, at alt står stille igen på Tim skole. Britt 
skriver endnu et brev til kommunen/Henrik Hammelsvang - AT vi forventer at skolen står klar til 
det nye skoleår 2023/24.   
 

5. Hjemmebrug af Pc`er 
Hvad gør de andre skoler vedrørende Pc´er f.eks. Ringkøbing skole? Der er forslag om, - at 
hjemmet køber en oplader til Pc´er, så man både har en oplagre på skolen og hjemme/privat.  
Anette vil prøve at søge Fonde vedrørende oplagre til elever. Troels kontakter Maria Holmstrøm 
ang. informationer om hjemmebrug af Pc´er på hendes skole. Hvilken regler har de vedrørende 
Pc´er? Er opladning en udfordring? 
 

6. Trivsel – blandt elever og personale 
Dette punkt udsat til næste bestyrelsesmøde.  
 

7. Næste skoleår 
 

- Herunder økonomi (- 317.000 kr. /underskud) 
Dårlig økonomi pga. faldende børnetal fra 235 til 181, byggeri, delvis finansiering af 
anlægsbevilling (- 450.000), Udflugter/lejrskole en stor post - men skolen har dog opnået flere 
elever på grund af Berlin og skituren. 
Bestyrelsen/Britt undersøger de 450.000 kr. om der evt. kan gøres noget, da bestyrelsen ikke 
var orienteret? Et skriv til Kommunen/politikkerne/Henrik Hammelsvang - da bestyrelsen 
mener de er blevet misinformeret. 
    

- Personalesituationen 
Troels og Henrik kigger på skoleplanen til næste skoleår. Der er flere sygemeldinger blandt 
personalet på Tim skole.     

 
8. Eventuelt 

Referenten har intet noteret. 
 
 
Referent Marianne Kvistgaard 


